



10200 No. 5 Road
Richmond, BC V7A 4E5
Phone (604) 275-1893
office.rcmbc@gmail.com
www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
劉春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間	主日崇拜	主日學
Worship	Sunday Worship	Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:15am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號:846 1728 6280, 密碼:10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh(中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

粵語主日崇拜

2025 年 11 月 30 日上午 11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 118:1〉	主席
讚美詩	〈萬福源頭〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者

【恭聆主道】

讀經	〈太 22:37-40; 出 17:8-16; 約 9:4〉	主席
證道	〈作別人的鄰舍〉	陳明修牧師
詩歌	〈天國在人間〉	領詩/會眾
奉獻禱告	主席	

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	黃國強	楊揚
講員	陳明修牧師	繆詠堂傳道
司琴	郭區以祺	郭區以祺
領詩	敬拜小組	區以恆
司事	劉笑華, 尹向陽	陳愛娣, 呂明華
影音	梁陳瑞優	譚歐陽婉君
	趙翰頤, 梁隆海	黃國強, 譚志華
12 月份主餐襄禮 楊揚, 譚歐陽婉君, 呂明華		

國語主日崇拜

2025 年 11 月 30 日上午 9:30

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【口唱心和讚美上帝】

序乐		安静默祷
宣召	〈诗 47:1-2〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众
祷告/主祷文		刘春妍传道

【虛心受教敬拜上帝】

读经	〈徒 4:5-13〉	主席
信息宣讲	陈苏灵传道	
	〈认明他们是跟过耶稣的〉	
回应诗歌	〈主, 你是我的一切〉	

【關懷互愛見證上帝】

奉獻禱告	主席
祝福	劉春妍傳道
三一頌	會眾
安靜默禱	會眾
家事分享	劉春妍傳道

【崇拜後】主日學, 短禱會

崇拜事奉配搭		
	本主日	下主日
主席	牛麗華	王愛琴
講員	陳蘇靈傳道	吳鍵傳道
領詩	牛麗華	呂麗鳳
聖餐司事	-	張光裕
招待	朱靜賢	蔡敏燕
兒童	王繼明, 王愛琴	朱靜賢
燈光影音	張紹亮	王繼明

12 月 5 日, 沒有國語團契。

EM Sunday Worship

November 30, 2025 at 9:15 AM

Church Theme 2025 “MAKE EVERY EFFORT IN CHRIST” 2 Peter 1:3-11

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Reaching People As Their Neighbor

Mt 22:37-40; Ex 17:8-16; Jn 9:4

Speaker: Pastor Sam Chan

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week December 7

Speaker Pastor Michael Welbers

Sermon Notes & Questions

tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



Connect with Us

tinyurl.com/rcmbc-em-connekt

Stay informed about ministries/events, request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

1. We thank **Pastor Sam Chan** for delivering the mission message to us this morning. May God inspire us to follow His Great Commission through the message.
2. We invite you to our **Joint Prayer Meeting this Wednesday** from 7:30-8:30pm on Zoom; we will pray for the **Children Ministry**.
3. Join our **EM Prayer Gathering** next Sunday at 12:15pm in Room 204.
4. **Christian Faith Month:** Richmond churches will be holding various activities on **Saturday, December 6th**, from 12pm to 4pm at the Yaohan Centre. We encourage everyone to attend. (please see attached page for details).
5. **Our Christmas Celebration Lunch** will be held December 21 after joint worship. Lunch fee: 12 years old and above \$15, under 11 years old \$5, free for children under 5. The deadline to register is December 14; please register with Pastors.
6. **The Deacons Board positions for 2026:** Chair: Rowena Au, Vice Chair: Selina Lim Treasurer: Jammes Wong, Secretary: Valerie Chan, Deacon: Ben Lui and Helen Chan. Please continue to keep them in your prayers,
7. The Deacons Board and the Cantonese Ministry Pastoral Search Committee have agreed to move forward to the next step in the pastoral discernment process. Therefore, **we have arranged for the candidate, Pastor Kavance Tong**, to attend the Cantonese Sunday Worship on December 28 and January 18, and to preach God's Word. After the Cantonese worship service on January 18, we will arrange a time for the congregation to meet with Pastor Kavance Tong so that both sides may get to know each other further, and a light lunch will be provided. During the entire discernment process, we ask the congregation to continue praying with us, seeking God's will together, so that we may become a church that brings glory to God.
8. **Children and Teens:** We're so glad to see you enjoying time with your friends at church! On Sunday mornings, however, we kindly ask for your help in **keeping the church atrium a quiet and worshipful space**. Please avoid running, shouting, or slamming doors in the atrium or nearby hallways, as the noise carries easily and can disrupt others. These activities can also be unsafe, especially in busy areas with other people present. If you'd like a place where you can be louder, the hallway leading to the gym is the designated area for that. Even there, please be mindful of safety and aware of others who may be passing through. Thank you for your understanding and for helping others worship God in a peaceful—and safe—environment.

教會事工

1. 感謝**陳明修牧師**分別在英語和粵語崇拜分享信息，願主藉著信息激勵我們遵行福音廣傳的大使命。
2. 教會聯合**網上祈禱會**於本星期三晚上 7:30-8:30 舉行，誠邀弟兄姊妹出席為**兒童事工**禱告。
3. **基督教信仰月**:列治文眾教會在 12 月 6 日(星期六)中午 12 時至 4 時在八佰伴中心舉行各項活動(詳情請看附頁)，請大家抽時間參加。
4. 粵語部於 12 月 18-20 日舉辦**報佳音活動**。誠邀會眾參加報佳音和介紹可被探訪的家庭。報名參加或諮詢詳情可與陳甦靈傳道聯絡。
5. **教會聖誕慶祝午餐會**將於 12 月 21 日聯合崇拜後舉行，餐費 12 歲及以上\$15，11 歲及以下\$5，5 歲及以下免費(歡迎邀請親友參加)，報名截止日期是 12 月 14 日，請向團長或傳道人報名。
6. **2026 年執事會的職位安排**:主席:郭區以祺，副主席:繆林司璘，司庫:黃國強，書記:譚陳寶賢，執事:呂明華，李陳冠欣。請大家繼續為他們代禱。
7. 執事會與粵語事工聘牧委員會同意在聘牧辨別過程中有進一步的推進。故此安排了這位**候選人湯偉明傳道**在 12 月 28 日和 1 月 18 日參加粵語主日崇拜，並傳講神的話語。在 1 月 18 日粵語崇拜後，我們將會安排會眾與湯傳道見面，讓彼此有進一步認識，並備有簡便午餐。在整個辨別過程中，請會眾繼續禱告尋求神的旨意。
8. 我們懇請家長協助**兒童與青少年們**在每主日上午保持教會大堂外面及走廊的安靜和崇拜的氛圍，請避免在這些地方奔跑、喊叫或摔門，因為這些噪音會打擾到其他人敬拜神。而這些行為也可能不安全，尤其是在人多的地方。他們可以在通往體育館的走廊地方嬉戲或奔跑，但仍然要注意安全，並留意可能有其他人經過。感謝大家的理解和幫助，讓我們可以在一個安靜和安全的環境中敬拜神。
9. 今個星期五有 **AWANA**，崇拜後請各位弟兄姊妹幫忙把椅子疊起移去左右兩旁，並且將禮堂外面雜誌架等物件搬回到禮堂或儲物室。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 74 人	MM 國語 26 人 (+ZOOM 3 人)
EM 英語 53 人	McP 國語主日兒童節目 7 人
cW 兒童崇拜 16 人	cSS 兒童主日學 23 人
Awana (11/21) 33 人	